
Dorpsstraat 67, Elst/Postbus 11, 6660 AA Elst  T 14 0481 1/3 

E info@overbetuwe.nl  www.overbetuwe.nl  NL03BNGH0285092030   

KvK nummer 51178567 Btw nr NL809032375B01 
 

 

 

  

Aan de GBO-fractie en overige leden van de 
gemeenteraad 
 

 

Uw brief van Uw kenmerk Ons kenmerk Datum Verzonden d.d. 

1 juli 2022 2022-026202 
  

  24 augustus 2022  

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke 

vragen S-611 veiligheid jeugdige fietsers 
van en naar de Mozartstraat 

Behandeld door Telefoonnummer Bijlage(n) 

  V. Dinnissen 0481362179 0 

 
Geachte GBO-fractie en overige leden van de gemeenteraad, 
 
 
Op 1 juli heeft u schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid van jeugdige fietsers van en naar de 
nieuwe schoollocatie aan de Mozartstraat (voormalig OBC Elst). Met deze brief beantwoorden wij 
uw vragen. 
 
1. Herkent het college de mogelijk gevaarlijk situaties die zich bij bovenvermelde route 

(Westeraam-Mozartstraat) kunnen voordoen bij jeugdige fietsers? 
 
Wij begrijpen dat ouders, kinderen en scholen zich zorgen maken over de schoolroute en 
mogelijke knelpunten daarin. Dat is de reden dat wij in overleg met hen onderzoek hebben 
laten doen en maatregelen voorstellen.  
 

2. Zo ja, worden er maatregelen genomen om de veiligheid van de jeugdige fietsers te borgen? 
Het gaat daarbij met name om het traject spoortunnel, kruispunt Dauw/Rijksweg en de 
Griegstraat. 
 
Wij onderscheiden maatregelen voor de korte termijn en maatregelen voor de lange termijn. De 
maatregelen voor het korte termijn zijn inmiddels in overleg met betrokkenen uitgewerkt. Deze 
maatregelen zijn gericht op ondersteuning van jeugdige fietsers en op het attenderen van de 
overige verkeersdeelnemers op de nieuwe schoolroute.  
Jeugdige fietsers kunnen onzeker rijgedrag vertonen als ze een nieuwe route moeten gaan 
fietsen. Weggebruikers moeten vaak wennen aan een nieuwe verkeersituatie. Door beide 
groepen te ondersteunen met maatregelen, optimaliseren we de verkeersveiligheid en blijven 
de risico’s zo klein mogelijk. Op de volgende pagina lichten we deze maatregelen toe. 
 
Wij zijn inmiddels een studie gestart naar eventuele maatregelen voor de langere termijn. 
Ondanks dat de route voldoet aan de landelijke ontwerprichtlijnen voor een veilige 
weginrichting gaan we onderzoeken hoe we weginrichting kunnen optimaliseren. Het gaat om 
maatregelen die de risico’s die er altijd zijn, beheersbaar houden zodat we de 
verkeersveiligheid kunnen waarborgen. In de studie wordt de huidige vormgeving en het 
gebruik van de route getoetst en de verkeersveiligheidsrisico’s worden in beeld gebracht. 
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Hieruit volgen mogelijke verbeterpunten voor de verschillende wegvakken en kruispunten op 
de route. We verwachten in september een voorstel hiervoor gereed te hebben. Hierin nemen 
we ook de oplossingsrichtingen mee die ouders en scholen hebben aangedragen. Zodra het 
voorstel gereed is zullen we u hierover informeren.   

 
Hieronder volgt een toelichting per maatregel. 

 Plaatsen van campagneborden 
Bij de aanvang van het schooljaar (29 augustus) worden op de Griegstraat, Dauw en 
Senaat extra campagneborden geplaatst om weggebruikers bewust te maken dat er meer 
scholieren gebruik zullen maken van deze route.  

 Inzet van verkeersregelaars op de kruispunten Griegstraat-Dauw, Rijksweg Noord-Dauw, 
Regenboog-Dauw 
De verkeersregelaars ondersteunen de leerlingen met het oversteken van de kruispunten.  
De verkeersregelaars zullen in eerste instantie voor 2 weken worden ingezet. Mocht het 
noodzakelijk zijn dan kan het termijn worden verlengd met 1 of 2 weken.  

 Plaatsen van verkeersborden 
Op de busbaan Regenboog wordt ter hoogte met de Dauw bebording (J24) geplaatst om 
de buschauffeurs extra te attenderen op fietsers. De busvervoerder is op de hoogte van 
deze maatregelen en de buschauffeurs zijn geattendeerd op de verkeerssituatie. 
 

In onderstaande afbeelding zijn de maatregelen weergegeven.
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3. Is overwogen om op bepaalde delen het fietspad te verbreden? Bijvoorbeeld door de scheiding 
tussen fiets- en voetpad weg te nemen, zoals in veel dorpen binnen Overbetuwe het geval is? 
In het antwoord op vraag 2 kondigen wij een verkeersstudie aan. De maatregelen die u noemt, 
zijn onderdeel van die verkeersstudie. Op basis van de uitkomsten van de studie nemen wij 
eventuele verdere maatregelen. 

 
 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
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